
Jegyzőkönyv

Készült:  2008.  április  22-én  Balmazújváros  Polgármesteri  Hivatal  hivatalos  helyiségében 
Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Oktatási  és 
Sportbizottságának ülésén. 

Jelen vannak

Bizottság részéről: mellékelt jelenléti ív szerint
Hivatal részéről: Leiter Katalin osztályvezető, Kaszás Tiborné vezető-főtanácsos
Meghívottak részéről: Ecsedi Lászlóné intézményvezető

Szarvas Endre bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy
 a bizottság 6 fővel határozatképes.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti, Oktatási és Sportbizottsága
 a napirendi pontokat 6 igen szavazattal elfogadta.

1./napirend: Beszámoló az Önkormányzat 2007. évi költségvetésének teljesítéséről 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Felkérem  Leiter  Katalint,  hogy  tájékoztassa  a  bizottság  tagjait  az  előterjesztéssel 
kapcsolatosan.

Leiter Katalin osztályvezető
Köszöntöm a bizottság tagjait.  Márciusi ülésen fogadta el a Képviselő-testület  a 2007. évi 
költségvetési rendelet módosítását,  ennek a rendeletnek az elfogadásakor ismertek voltak a 
tényadatok  és  ez  ahhoz  igazodva  készült.  A  kiemelt  előirányzatok  teljesítése  megfelel  a 
kormányrendeletben  előírtaknak,  illetve  a  Képviselő-testület  döntésének,  ami  a  2%-os 
megtakarítást  előírta  a 2007. évi költségvetés  végrehajtásával  kapcsolatosan.  A beruházási 
kiadások  jelentős  része  nem  valósult  meg  2007-ben,  ezek  áthúzódnak  a  2008.  évi 
költségvetésbe.  Ezek  tervezése  megtörtént  a  2008.  évi  költségvetéskor.  Ezek  a  2007. 
december  31-ig  megvalósult  tényadatok,  ami  tartalmazza  a  zárszámadási  rendeletet. 
Amennyiben kérdés van, szívesen válaszolok. 

Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti, Oktatási és Sportbizottsága
6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:

58/2008.(IV.22.) IOS Bizottság határozat:

Beszámoló az Önkormányzat 2007. évi költségvetésének teljesítéséről 
Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti,  Oktatási  és Sportbizottsága 
az  Önkormányzat  2007.  évi  költségvetésének  teljesítéséről  szóló  beszámoló  határozati 
javaslatának 1-es 2-es pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.



Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti, Oktatási és Sportbizottsága
6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:

59/2008.(IV.22.) IOS Bizottság határozat:

Beszámoló az Önkormányzat 2007. évi költségvetésének teljesítéséről 
Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti,  Oktatási  és Sportbizottsága 
az Önkormányzat 2007. évi költségvetésének teljesítéséről szóló beszámoló rendelettervezetét 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.  

Radóczné Bálint Ildikó bizottsági tag
Az  éves  ellenőrzési  jelentés,  ami  mellékelve  van,  ebben  pl:  25  fő  a  létszámhatár  az 
osztályoknál, tudtommal ez 26 fő törvényileg első osztályban. Ez így nem helyes. 

Leiter Katalin osztályvezető
A Kistérségnek van szerződése a Rebron Kft-vel, aki végzi a belső ellenőrzést, melyet minden 
évben a zárszámadással egy időben be kell terjeszteni,  egy éves ellenőrzési  jelentést,  ez a 
2007. évben végzett ellenőrzéseket tartalmazza.  

Tar István bizottsági tag az ülésre megérkezett, így a bizottság tagjainak száma 7 fő.

2./napirend: Beszámoló a Nevelési Tanácsadó működéséről

Szarvas Endre bizottsági elnök
Kérdéseket  fel  lehet  tenni  az  intézményvezetőnek.  A törvényi  változások ebben az évben 
léptek életbe? 
 
Ecsedi Lászlóné intézményvezető
Szeptembertől  lépett  érvénybe,  ami  azt  jelenti,  hogy  az  SNI  sajátos  nevelési  igényű, 
gyermekek közül kikerültek a diszlexiás, diszgráfiások és diszkalkuliások. Annyi módosulás 
van, hogy a beilleszkedési, tanulási, magatartási zavar megállapításának a kompetenciája ezen 
túl a mi feladatunk, illetve az iskolákban, óvodákban be kellett venni a sajátos nevelési igényű 
és a beszédfogyatékosok ellátását, ez már arra utal vissza, hogy minden iskolának kell lennie 
logopédusnak, fejlesztő pedagógusnak és ezeket a gyermekeket helyben kell ellátni. Ennek az 
ellenőrzését rendelte hozzánk szeptembertől a törvény. 

Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti, Oktatási és Sportbizottsága
7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:

60/2008.(IV.22.) IOS Bizottság határozat:

Beszámoló a Nevelési Tanácsadó működéséről
Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti, Oktatási és Sportbizottsága a 
Nevelési  Tanácsadó  működéséről  szóló  beszámolót  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek. 

Leiter Katalin osztályvezető és Ecsedi Lászlóné intézményvezető az ülésről távoztak.



3./napirend:  Előterjesztés  a  Veres  Péter  Gimnázium  Szakközépiskola  és  Szakképző  
Intézmény  szakképzési  alap  terhére  tervezett  beruházással  kapcsolatos  előkészületek 
átütemezése tárgyú 284/2006. (XI.29.) sz. határozat határidejének módosítása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Beadásra  került  egy  pályázat  iskola  felújításra  és  amíg  ez  nem kerül  elbírálásra,  addig  a 
gyűjtési akciót meg kell hosszabbítani. 

Tar István bizottsági tag
Hol van ez az összeg?

Kaszás Tiborné vezető-főtanácsos
Ezt az összeget elkülönített számlán kezelik. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Optima befektetési jegyben van elhelyezve az OTP Rt-nél. 

Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti, Oktatási és Sportbizottsága
7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:

61/2008.(IV.22.) IOS Bizottság határozat:

A Veres Péter Gimnázium Szakközépiskola és Szakképző Intézmény szakképzési alap 
terhére tervezett beruházással kapcsolatos előkészületek átütemezése tárgyú 284/2006. 
(XI.29.) sz. határozat határidejének módosítása
Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti, Oktatási és Sportbizottsága a 
Veres Péter Gimnázium Szakközépiskola és Szakképző Intézmény szakképzési alap terhére 
tervezett  beruházással kapcsolatos előkészületek átütemezése tárgyú 284/2006. (XI.29.) sz. 
határozat határidejének módosítását elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

4./napirend:  Előterjesztés  a  Veres  Péter  Gimnázium  Szakközépiskola  és  Szakképző  
Intézményi minőségirányítási programjának jóváhagyása tárgyában

Radóczné Bálint Ildikó bizottsági tag
Felhősi Márta nevét látom a csoportban, hogyan alakult ez ki?

Szarvas Endre bizottsági elnök
Nagyon agilis pedagógus, valamint ő jelentkezett is erre a feladatra. 

Kegyes Lászlóné bizottsági tag
Nagyon jól ismerjük, azon fiatal pályakezdő kollega, akinél rövid időn belül kiderült, hogy 
mestere  lesz a szakmájának.  Nagyon jó pedagógus lesz belőle.  Itt  tulajdonképpen minden 
második  héten  hosszú  órákat  igénybe  vevő  manuális  tevékenység  volt  a  program 
megszerkesztése, összerakása. 



Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti, Oktatási és Sportbizottsága
7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:

62/2008.(IV.22.) IOS Bizottság határozat:
A Veres Péter Gimnázium Szakközépiskola és Szakképző Intézményi minőségirányítási 
programjának jóváhagyása
Balmazújváros Város Önkormányzatának Intézményfelügyeleti, Oktatási és Sportbizottsága a 
Veres  Péter  Gimnázium  Szakközépiskola  és  Szakképző  Intézményi  minőségirányítási 
programjának  jóváhagyásáról  szóló  előterjesztést  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek. 

Mivel a napirendekhez több kérdés, illetve hozzászólás nem hangzott el, Szarvas Endre 
bizottsági elnök megköszönte a részvételt, majd az ülést bezárja. 

Kmft. 

    Gál Mónika  Szarvas Endre
jegyzőkönyvvezető             bizottsági elnök


